
 

 

Protokoll – Styrelsemöte Svenska Cricketförbundet, 15 februari 2023 

Närvarande – Tariq Zuwak, Lina Berglind, Atiqur Rahman, Sneha Sengupta, Ahsan Ashfaq 

Adjungerad - Monica Söderberg (GS)  

Gäst – Johanna Hemming (deltog endast på punkt 1 & 2) 

Frånvarande –Tripty Karwal & Sanjay Kumar 

 

Agenda 

✔ Johanna skall delta på mötet för att tala med er om tid för WS med er (och varför den är 
viktig) 

✔ Årsredovisningen och ändamålsbestämda medel 

✔ Styrelsens strategiska förändringsidéer om JPL/SPL & LPL – möte med Qasim 

✔ Case filed against board members – Sanjay Kumar 

✔ Investigation result against Azam and Rizwan – Sanjay Kumar 

✔ Disciplinary action against Zalmey for defaming SCF and misguiding member clubs – 
Sanjay Kumar 

✔ Leydy’s mail (regarding the membership fee) to Mani and Lindholmen – Sanjay Kumar 

✔ Genomförande av styrelsemötesbeslut måste ske snarast eller inför nästa styrelsemöte. 
– Atiqur Rahman 
 

 

 

 

1. Tariq öppnade mötet och välkomnade Johanna till mötet. 

2. Strategiarbetet – Johanna presenterade sig själv, hänvisade till tidigare utskickad tidsplan och 

projektstruktur och förklarade syftet med workshopen som skall hållas med Förbundsstyrelsen. 

BESLUTADES - Möte 1/3 kl 19-20 eller 2/3 19-20. Monica skickar förslag till Johanna. 

3. Årsredovisningen – Den av RF Ekonomi & kansli sammanställda årsredovisningen är skickad till 

styrelsen. Styrelsen godkände att utkastet laddas upp i PwC’s revisionssystem.  Revisorerna kallar 
till möte när de är klara. Förbundets internrevisor har inte varit involverad. Utkastet skickas även 

till internrevisorn. 

4. Möte med Qasim – Då Qasim inte kunde delta i dagens möte utan föreslog istället att mötas 

imorgon 16/2. Styrelsen enades om att Tariq och intresserade styrelsemedlemmar skall kontakta 

honom för separat möte vid tid som passar alla parter.  

5. Sanjays punkter – i och med att Sanjay inte närvarade i detta möte heller, bordlades dessa 

punkter till nästa möte. 

6. Atiq lyfter vikten av att verkställa fattade beslut snarast eller inför nästa möte. Diskussion om 

huruvida GS har givit erinran till Leydy för underminering av styrelsen ellerinte. GS förklarade att 

frågan om kommunikation är hanterad genom samtal och att GS inte har för avsikt att ge sin 

personal en formell erinran. Styrelsen menar att en enrinan är nödvändig för att förhindra 

framtida undermineringar. Styrelsen påpekade vidare att beslut även fattats att Tävlingsansvarig 



inte får kommunicera med föreningarna utan att erinran gjorts och att Leydy har förstått att man 

inte får gräva sin ledning på detta sätt som gjorts. GS påtalade att det hindrar hennes möjligheter 

att utföra sitt arbete och att hon de facto har fått en tillsägelse. Tävlingsansvarig måste kunna 

kommunicera med föreningarna och GS säkerställer att den kommunikationen är korrekt. 

7. Styrelsen har begärt underlag från kansliet vid ett antal olika tillfällen. Kansliet har då vägrat att 

lämna underlag till styrelsen och refererat gång på gång till GDPR. Styrelsen diskuterade att vi 

inom SCF tillhör en och samma organisation och det är en självklarhet att underlagen ska kunna 

delges inom organisationen. Efter en lång diskussion kom styrelsen fram till att kansliet behöver 

förstå hur GDPR appliceras inom förbundet för vilket Tariq föreslog att en kurs inom GDPR vore 

en lämplig åtgärd för att få klarhet. BESLUTADES att kansliets personal skall få genomgå en GDPR-

utbildning. 

8. Lina frågar styrelsen vad som händer med tävlingsplaneringen nu när föreningsomröstningen är 

avslutad. Styrelsen menar att den nya strukturen efter omröstningen ska appliceras i år. Styrelsen 

vill kalla Leydy till ett möte för mer praktiska frågor. Styrelsen vill att ligakomittéer skall tillsättas 

så att de tillsammans med Leydy kan sköta tävlingsverksamheten. BESLUTADES – Styrelsen kallar 

Leydy till ett möte. 

9. Restskulder – Lina efterfrågade status på kundreskontran. GS redovisade reskontra per 2 februari 

och intygade att flera poster har reglerats därefter. BESLUTADES att kansliet skall kontakta 

samtliga föreningar med förfallna fakturor och betona att skuld diskvalificerar till spel i ligorna 

innevarande säsong. BESLUTADES vidare att GS skall skicka en uppdaterad reskontra till Tariq. 

10. Årsmöteshandlingar –GS skickar Verksamhetsberättelsen till styrelsen nästa vecka. Tariq 

sammanställer propositioner och skickar till styrelsen nästa vecka. GS sammanställer allt material 

och skickar ut till föreningarna senast 26 februari. 

11. Utbildningar – Tariq påpekade att planerade utbildningar borde bokas hos DR Cricket Academy i 

Malmö och erbjöd sig att förhandla pris med dem. 

12. Nytt möte bokades till 27/2 kl 16.00. Oklart om det finns punkter som behöver avhandlas. 

Eventuellt tas detta per capsulam. 

13. Mötet avslutades. 

 

 

Monica Söderberg   Tariq Zuwak 

 

 

Sekreterare    Ordförande 

 

 

Atiqur Rahman   

 

 

Justerare 


